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nadsbidrag 

Dnr 321-2449/2008 

 

 

En av den borgerliga alliansens stora valfrågor var fråga om införande av 

vårdnadsbidrag. Vårdnadsbidraget skulle bli lyftet för småbarnsföräldrar. 

 I många kommuner inom länet har vårdnadsbidrag införts liksom i Stock-

holm, från halvårsskiftet. 

 Staden gjorde en enkät till några stadsdelar där man efterhörde intresse av 

vårdnadsbidrag under våren. Det var en ytterst liten del av utskickade enkäter 

som besvarades.  

 Att införa en ny reform i Stockholm av detta slag kostar en del pengar och 

resurser. 

 Mina frågor till borgarrådet är: 

1. Hur mycket har det kostat att införa vårdnadsbidrag i Stockholm? 

2. Hur många har ansökt om vårdnadsbidrag i Stockholms kommun?  

 

Stockholm den 16 oktober 2008 

 

Malte Sigemalm 


